
styrelse möte 20180821 

  
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2018-08-21 
  
Tid: 18:00 
  
Plats: Hugelsta 
  
Närvarande:  
 

Per Lundquist 
Joel Edving 
Lennart Ekström 
Niklas Faltin 
Jan-Åke Abrahamsson 
Daniel Lindström 
Tommy Jonsson 
 
Inbjudna/adjungerade till mötet: 
För projekt H-vallen 
Henrik Kyhlström EPK 
Roger Svärd EPK 
 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Lennart Ekström 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2018-05-03 godkändes 
och lades till handlingarna. 

  

4 

 
 
 
 
 
 

RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner 
Finns inget att rapportera. 
 
Semafor 300 meter 
Eskilstuna kommun röjer efter vägen utefter 300s banan så att skogen tas ner. 
 
H-vallen 11-12/8 och 8-9/9 
Förändrade skjutvinklar är godkända, efter egenkontroll av banan. 
Blanketten skickas till sedan till Samskyttet och de skickar den vidare till Eskilstuna 
kommun. 
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Vägen 
Per har begärt av kommunen att de ska hyvla vägen.  
De är medvetna om att den är i dåligt skick.  

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Inventering av äganderätt till inventarier mm 
Har fått in från samtliga föreningar, arbetet med att sammanställa det pågår. 
 
Projekt H-vallen 
2 av 6 bayer är klara, vi ska dressa med sand och letar efter ett sållningsverk. 
Alternativt köpa in det. 
Kan förlänga vänster vallen och inte använda den längst in till vänster. 
Inga kostnader har uppstått utan det har lösts på annat sätt. 
Besiktning av  H- och skogsvall, Niklas har pratat med generalsekreteraren för det 
dynamiska skyttet. Han säger att det troligen inte kommer att kunna besikta dessa 
vallarna då de är fältvallar med inga fasta mål eller fasta skjutplatser. Så det som 
gäller är reglerna i SäkB med skjutbaneinstruktioner som ska sitta uppe vid varje 
skjutplats/vall. Bestämdes att Per L kontaktar den kommissarie som besiktat och 
försöker få denna att komma upp för att ändå få H och skogsvallen besiktade, 
alternativt att Dennis på fortifikationsverket. Som också får besikta civila skjutbanor. 
 
Projekt skogsvallen 
Planera för att börja med att ta ner skogen under året. 
Skriva ett kontrakt mellan Mellanskog och samskyttet.  
Vi kommer att få 30 000 m3 fyllnadsmassor. 
Planeras att vara klart delvis till våren 2019 och helt klart 2020. 
Men det kräver att flera hjälper till för att minska arbetsbördan för dem som jobbar 
med det. 
 
Övriga utvecklingsprojekt 
Kommer att skriva en motion om att bygga flera vallar. 

- Vall mellan 200m – 100 m på 50 meter 
- Likadant mellan 100 – 0 meter 
- Skapa en ny vall till vänster om vägen mellan 100 och markörgraven. 

 
Behöver mera grus till vallarna då det har regnat och det har runnit lite i vallarna. 
Per kollar med Daniel om de kan lägga på det med sin maskin, L 90. 

 
Ta fram ett nyhetsbrev som går ut fortlöpande kring hur arbetet med alla vallar 
fortskrider. Niklas, Joel och övriga i styrelsen ansvarar för detta 
 
Bokning av vallar 
Styrelsen beslutade att från och med idag skall följande gälla. 
Vall som inte tagits i bruk inom 60 minuter, där kommer bokningen att förfalla och 
andra skyttar kan få ta tag vallen i bruk istället. 
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Detta för att undvika okynnesbokningar, eftersom vi har brist på vallar. 
Undantagna från detta är bågskyttet som är ett tystare skytte och inte kräver 
hörselskydd. 
 
Mera mark 
Bågskytte behöver mer mark för deras fältskytte. 
Per kontaktar markägaren nedanför skjutbanan och frågar om bågskyttarna kan få 
använda berget på dennes mark för bågskytte och enbart bågskytte. Per kontaktar 
även Sveaskog också, Per bjuder med Jan-Åke om man får till ett möte. 
 
Besiktning av banorna 
Det finns olika krav på vad som gäller för fasta banor/vallar och fältvallar. 
Se även ovan under punkten H-vallen. 
 

6 ÖVRIGT 

Samverkan med markägaren 
Bjuda med någon från Sollenberg familjen på Samkyttets årsmöten. 
 
Prata med Göran Åhlin om Bosse Wikvist, han skjuter från 300 meter in i ryggen på 
200 på plåt mål plus att han har satt målen ovanför 200 meters vallen. 
 
Munktellarenan 
Undersöka möjligheten att kunna skjuta grovt i Munktellarenan. 
 
Paviljongen i Hugelsta 
Samskyttet behöver tillgång hela paviljongen därför kommer vi att säga upp de som 
använder de delar av lokalen som Samskyttet inte har tillgång till. 
 
Facebook gruppen 
Daniel kommer att rensa bland gruppmedlemmarna för att få bort de som inte är 
med i samskyttet. 
 

  

7 NÄSTA MÖTE 

2 oktober klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen Hugelsta. 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

  

  
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Joel Edving   Lennart Ekström 
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Ordförande 
 
 
Per Lundqvist 


